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Subject: RE: COVID-19 onderzoeksprogramma ZonMw en test onderzoek
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Beste het zit iets anders in elkaar dan jij schetst.

ag
ben ik op VWS zullen we dan afspreken?

5.1.2e

Directie Informatiebeleid, VWS

Van:"EEN EE @minvws n>

Verzonden: 14 sep. 2020 17:13

Naar:
"

minvws.nl>

)" <EEE@minvwsnl>(@minvws.nl>;
Onderwerp: COVID-19 onderzoeksprogramma ZonMw en test onderzoek

Ik werd zojuist gebeld door ZonMw over een onderzoek dat vanuit testen (massaspectrometrie op Schiphol) is toegezegd aan

een partij buiten ZonMw om en waarvan nu dan het onderzoek onder ZonMw zou moeten vallen. Het zou om een onderzoek

gaan van 3 min als ik het goed begreep. Ik weet niet hoe hard die toezeggingen zijn geweest en of ook nog andere partijen het

onderzoeken kunnen doen. Met dat laatste zou het punt van tafel zijn.

Helaas ben ik hier niet eerder bij betrokken en dat was handiger geweest, want nu is er een punt van zorg. ZonMw heeft een

dergelijk onderzoek aan een andere partij voor de zomer afgewezen. Dat zorgt voor een aantal dilemma’s en vragen die ZonMw

heeft:

1. Waarom is het nu wel urgent (top down onderzoek) en was het toen niet urgent? VWS heeft toen laten weten dat alleen

wat zeer relevant was en zeer goed qua uitwerking door kon gaan in het onderzoek (geld was op). Vraag die nu voorligt,
is wie heeft de urgentie vastgesteld en hoe stevig is dat?

2. Waarom vindt er geen tendering plaats van de partij die onderzoek gaat doen plaats? Dat is qua

staatssteun/aanbesteding wel wenselijk en omdat we te maken hebben met een afgewezen partij vraagt dit om een zeer

solide argumentatie

eegenomen in de mail, want ik begreep dat hij woensdag gaat kennismaken met 5.1.2e

Dan komt dit punt mogelijk ook op tafel. Lijkt me goed dat je dit weet. VWS kan natuurlijk zelf het onderzoek gaan

uitzetten en financieren, maar dat hebben we tot op heden altijd weten te vermijden, omdat Henk en ik daar geen solide route

voor konden vinden.

Intern is het handig als we een top down traject of onderzoek wensen, dat de mensen die dit bedenken even met mij schakelen

over het opnemen in het COVID-19 programma. Dan kunnen we hobbels en ravijnen vermijden. Misschien is dat goed om een

keer in jullie opening van de dag te delen.

Met vriendelijke groet,

[es[in ELE

3 ed

51.2



552522

Bereikbazr: IIE

Directie Publieke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
06

Parnassusplein 5 [2511 VX | Den Haag


